

## CONTRA MIT CAROL IN KINGDOM KERRY

Traudel Walz, Contra Dancers Hohenlohe

Where Ireland is the most beautiful, there are dance workshops, dance thea-tre and the dance festival "Sweets of Mary". Carol David-Blackman was again there with a group of contra dancers. With enthusiasm she led two traditional contra workshops, and she herself participated in an Irish set-dance workshop. The next time there will certainly be a contra performance.

We saw a premiere performance of "Fado-Fado" in the form of the traditional Irish step dance accompanied by song and music portraying the former country life during the year. After this highlight, on the last evening, we went to a music session in a pub.



The locals we got to know at a traditional dog race and the Kerry Country Fair. Everybody was there, mulling around between, horses, cattle, sheep, goats and dogs – and the country dancers right among them.

Dort wo Irland am schönsten ist gibt es Tanzworkshops, Tanztheater und das Tanzfestival "Sweets of Mary". Carol David-Blackman war mit einer Gruppe Contra Dancers wieder einmal vor Ort. Mit Begeisterung leitete sie zweimal Traditional Contra Workshops und nahm selbst am irischen Set-Dance Workshop teil. Beim nächsten Mal wird es sicher eine Contra-Vorführung geben.

Im Nationaltheater gab es eine Premiere von „Fado-Fado“ in Form von traditionellem Irish Step-Dance, begleitet von Gesang und Musik, was das einstige ländliche Leben im Jahresablauf darstellt. Nach diesem Höhepunkt gab es am letzten Abend noch eine Musiksession im Pub. Land und Leute lernten die Teilnehmer beim traditionellen Windhundrennen und der Kerry Country Fair kennen. Alles Volk war unterwegs. Land und Leute lernten die Teilnehmer beim traditionellen Windhundrennen und bei der Kerry Country Fair kennen. Alles Volk war unterwegs zwischen Pferden, Rindern, Schafen, Ziegen und Hunden, und die Contra Dancers mittendrin.

Bei Sonnenschein machten die Tagesexkursionen Spaß. Am Ring of Kerry gibt es wunderschöne Winkel, wo sonst kein Tourist hinkommt (weil die großen Busse dort nicht fahren dürfen). Valencia Island und die Cliffs of Kerry sind zauberhafte

The day trips were especially great by beautiful sunshine. The Ring of Kerry offers very beautiful places, which tourists never get to see (because big busses are not allowed to drive there). Valencia Island and the Cliffs of Kerry are enchanting destinations. Northern Kerry with the famous Banana Beach, the National Park with its abundance of flowers, and the picturesque "Dingle" at the Western tip of Europe will be remembered not only in the photographs taken.



Ausflugsziele. Nordkerry mit dem berühmten „Bananastrand“, der Nationalpark mit der Blütenpracht und das malerische „Dingle“ am westlichen Zipfel Europas bleiben nicht nur auf den Fotos in Erinnerung.